
Olga Krut-Horonziak

Radna Rady Miasta

Wloctawek

Wtoclawek,dn.30. 11. 2015

Pan
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Zwracam sig do Pana Prezydenta o informacjq ,czY zostanie

przeprowadzona budowa chodnika wzdtui ulicy Mickiewicza, gdzie aktualnie

koiczone sq prace zwiEzane z ukfadaniem nowej nawierzchni chodnika, ale po

prawej stronie od Kilifiskiego. Natomiast lewa strona chodnika na tej ulicy

bqdqca dla uczni6w LZK gl6wnq komunikacjq pozostaje w stanie nadajqcym siq

na nowE nawierzchnie
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